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Skolebestyrelsesmøde 
mandag den 26. april 2021 

Kl. 19:00 – 20:45 
Lokale TEAMS 

 
Tilstede: Nina Hauge Jensen, Birgitte Majlund, Kristine Kloch Jeppesen, Louise Holm 
Laursen, Lone Krognos, Laust Bengtsen, Asja Stehr, Anette Skipper, Nina Yuki Abild-
gaard, Ole Thomasen, Bettina Snedker Berwald 
 
Afbud fra: Signe Fløe Bismuth, Heba Alawie, Ulrik Persson, Nanna Skaarup, 
 

Referat 
 

1. Godkendelse af referat 
Ad 1) 
Referatet blev godkendt. Underskrives, når bestyrelsen må mødes.  
 
2. Regnskab og budget 
Ad 2) Gennemgang og godkendelse af budget og regnskab. v/ administrationsleder 
Bettina 
 
Bettina gennemgik regnskabet og det oprindelige budget.  
Da coronaen har betydet, at vi dels fik tilført penge fra forvaltningen dels ikke brugte så 
mange penge på den almindelige drift, endte vi med et overskud. 
Kantinen har haft et mindre salg, da skolen i perioder var lukket ned. 
Skolen har fået tilført anlægsmidler fra forvaltningen i nedlukningsperioden (byrådsbe-
slutning). Skolen har også sparet en del på vikarkontoen, på undervisningsmidler, pa-
pirudgifter, kurser og lejrskoler. Udgifter til børn i specialklasser løb lige rundt. 
Det samlede regnskab for undervisningsdelen endte på 582.000 i overskud. 
 
Bettina gennemgik også SFO’ens regnskab.  
Den almindelige drift blev billigere end forventet med blandt andet lille besparelse på 
tilkaldevikarer, elevaktiviteter, kompetenceløft etc.  
SFO’s regnskab for 2020 endte på et akkumuleret overskud på 800.000 kr. 
 
Budgettet for 2021 blev også gennemgået: 
Undervisningsdelen: Kommunen indførte sidste år en ny budgetmodel, som betyder, at 
det er blevet sværere at beregne præcist, hvordan det vil gå med antal klasser.  
Samtidig er det svært at bruge regnskabsåret 2020 til at planlægge efter, da det var et 
anderledes år.  
For SFO’en er der også sket nogle administrative tilretninger. Vi forventer, at der i 
2021 vil blive brugt mere end sidste år, da SFO’en kører mere almindeligt i år.  
 
Skolen planlægger næste år at anlægge en multibane, garderober i SFO, ombygninger 
i specialklasserne og flytning af støttecenter, da vi bliver fire-sporet på 0. årgang. Sko-
lens låsesystem skal også udskiftes.  
 
Regnskab for 2020 og budget for 2021 blev godkendt af skolebestyrelsen.  
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3. Status på genåbning og fjernundervisning 

Ad 3) Vi gør bogen tykkere. Hvad fungerer og hvad bør vi justere 
 

• Orientering fra ledelsen om hvordan det forløber 
 
OT, NA og AS gav status på hvordan skolens klasser undervises nu.  
0 – 4. kl. er helt tilbage i skole, 5. – 8. kl. er 50% i skole, og nu er 9. kl. 80% i skole, 
dvs. hjemme én dag om ugen. 
Skolens medarbejdere har været meget forandringsparate, da mange nye tiltag har 
været sat i gang de sidste måneder.  
Vi har kun haft sendt to klasser hjem pga. smitteopsporing.  
Der er skærpede retningslinjer for håndtering af nære kontakter.  
Lærerne oplever at trods de mange forandringer, er der blevet passet godt på dem fra 
ledelsen. Men alle savner at være fuldt ud i skole og se kollegerne hver dag.  
 

• Bordet rundt – Dialog 
 

- De unge synes det er dejligt at komme i skole igen. De vil gerne i skole hver 
dag nu og synes fjernundervisningen er ved at være nok nu. De skal også min-
des om at corona ikke er slut nu. 

- Min søn var også superglad for at komme i skole igen. Og så kommer den uge, 
hvor de savner hinanden og skolen. Det er lidt skræmmende, at de unge ikke 
får lov til at være ”ubekymrede” her i deres ungdomsliv. Hvordan kan hjem og 
skolen hjælpe dem med det efter corona? Min yngste søn går jo næsten nor-
malt i skole.  

- Vi har fået gejsten tilbage ved at komme i skole igen. Det var også hårdt, fordi 
vi skulle have træningsprøver. Man bliver fyldt med energi.  

- Min søn blev også glad og fik god energi af at komme i skole igen. Så det er 
godt med fysisk fremmøde. Dejligt at de får idræt igen, det betyder meget. Læ-
rernes kommunikation har været rigtig god og Oles opdateringer til forældrene 
også. En masse ros herfra!! 

- Jeg håber, at vi er på vej ud af det her. Vi har følt os godt orienterede både fra 
ledelse og lærere. Vores piger har nydt at komme afsted igen. De har følt sig 
meget trygge ved at komme på skolen. Det med test på skolen er virkelig godt 
og giver tryghed. De har en hel del fordybelsestid, hvor eleverne kan kede sig 
lidt. Vi er meget glade herhjemme!  

- Vi brugte kun 25 min. på at få testet en hel 9. klasse i dag. Det er effektivt.  
 
 
4. Nyt fra ledelsen 
Ad 4) Hvad rør sig ift. næste års indsatser, fysiske rammer, skoleårsplanlægning… 
 
Vi arbejder meget med at få afsluttet en masse projekter med de fysiske rammer. Der 
etableres blandt andet et lækkert udeområde mellem bygning D og den nye bygning.  
Ved indgangen til B-bygningen etabeleres der en handicapvenlig lift. 
Vi skal åbne to specialklasser mere fra august, hvilket betyder at 1. salen i den lille 
bygning (tidligere sundhedspleje og tandlæge) bygges om. Sundhedsplejen får nye lo-
kaler.  
 
Vi er ved at få overblik på næste skoleår. Vi skal være med i en masse indsats-områ-
der, som forvaltningen har tilrettelagt. Vi vil næste år tildele mange tolærer-timer på 
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årgangene og vil gøre os erfaringer med co-teaching mv.  
 
5. Ansættelses af pædagogisk leder af SFO 
Ad 5) Orientering om proces. 
 
Vi ændrer ledelsesstrukturen, da vi blandt andet er blevet værtsskole for specialklas-
ser. Vi har derfor besluttet, at vi igen ansætter en leder, der får ansvar for SFO og må-
ske 0. klasserne på sigt.  
Skolebestyrelsen skal deltage med 1 – 2 repræsentanter i ansættelsesudvalget. Lou-
ise, Birgitte og Nina vil gerne deltage. LK vil også gerne deltage.  
 
6. Årsberetning 
Ad 6) Drøftelse af ideer til formandens årsberetning. 
 
Birgitte sender sidste års beretning ud og vil gerne have forslag fra bestyrelsesmed-
lemmerne.  
 
 
7. Evt.  
Ad 7) 
Vi har fået en henvendelse fra en forælder, der har søgt og fået midler i samarbejde 
med et lokalt boligselskab. De vil tilrettelægge aktiviteter i naturen for børn om sønda-
gene. Birgitte rundsender hendes skrivelse og opfordrer hende til at henvende sig til 
OT.  

 
 
Arbejdende udvalg: 

• Trafik (Birgitte & Kristine) 

• Implementering af værdisæt (Birgitte, Laust, Louise, Nina H) 

• Planlægning af skolebestyrelseslørdag (Kristine, Ulrik, Nina YA) 
 
 
 
Refereret af Anette Skipper. viceskoleleder 


